


WHO
ARE WE ?



مدى الأماكن للمقاولات العامة هي مؤسسة سعودية رائدة في مجال المقاولات العامة،

وألواح    (WPC) الخشب  وبديل  والكلادينج   الحديد  أبواب  بتنفيذ  2010،تخصصت  عام  في  تأسست 
(HPL)  وستانلس ستيل  وتميزت بتصميم وتنفيذ التشطيبات والديكورات الداخلية والخارجية

نحن ملتزمون بأعلى معايير الجودة والاحترافية في جميع مشاريعنا،

نحرص على تحقيق رضا عملائنا

من نحـــن؟



Mada Al-Amakan General Contracting" is a leading Saudi establishment in the field of general 
contracting. Established in 2010,

the company specializes in the implementation of iron doors, cladding, Wood Plastic 
Composite (WPC), High-Pressure Laminates (HPL), and stainless steel.

It has excelled in designing and executing both interior and exterior finishes and decorations.

We are committed to the highest standards of quality and professionalism in all our projects, 
prioritizing customer satisfaction.

WHO ARE WE?



OUR
V I S I O N



نسعى ان تصبح مدى الأماكن للمقاولات العامة من أكبر الشركات السعودية لتقديم أفضل المنتجات 
وأعلاها جودة وان نؤسس شراكة طويلة الأمد مع عملائنا.

At "Mada Al-Amakin," we strive to become one of the largest general contracting 
companies in the Kingdom of Saudi Arabia, offering the best products with the highest 
level of quality. Our goal is to establish long-term partnerships with our clients.

OUR VISION رؤيتنا



OUR
M I S S I O N



التطوير والارتقاء بشكل مستمر في جودة خدماتنا المقدمة لعملائنا مع حفاظنا على القدرة التنافسية 
والمساهمة في تحقيق اهداف  المملكة ونمو شركتنا، وذلك سعيا للتميز في تطوير منتجاتنا المبتكرة 

والتفوق في جودة المنتجات والخدمات، مع التأكد من جودة دقة ومدة التنفيذ

Our mission is to continuously improve and enhance the quality of services we provide 
to our clients while maintaining our competitive edge and contributing to the 
Kingdom's goals and the growth of our company. This is achieved through our 
commitment to excellence in developing innovative products and excelling in product 
and service quality, ensuring accuracy and timely execution.

OUR MISSION مهمتنا



OUR
V A L U E S



التميز
تدريب ورفع كفاءات موظفينا وكوادرنا وتطويرهم ورفع كفاءةالإنتاج

الإبداع
دائما ما تسعى شركتنا لابتكار كل ما هو مميز ومبدع لتسهيل أمور الحياة 

الجودة
حثنا على التطوير المستمر لكل اقسام الشركة وأيضا تطوير سياستنا لضمان أعلى مستويات الجودة 

في تفاصيل العمل والمنتج على حد سواء.

الدقة
اهتمامنا بأدق تفاصيل منتجاتنا وخدماتنا والعمل بشفافية هو انعكاس لجودة منتجنا وسبب برضى 

العملاء عن اعمالنا 

قيمنـــــا



Excellence:
We strive for excellence by continuously training and enhancing the skills of our 
employees and workforce, as well as improving productivity.

Innovation:
Our company always seeks to innovate and create distinctive and creative solutions 
to facilitate life's tasks.

Quality:
We are committed to continuous development in all departments of our company 
and to improving our policies to ensure the highest levels of quality in both work 
details and products.

Precision:
Our attention to the smallest details of our products and services, along with working 
transparently, reflects the quality of our products and contributes to customer 
satisfaction with our work

OUR VALUES



OUR
S E R V I C E S



متخصصون في تقديم خدمات متكاملة في مجالات متعددة، تتضمن مجموعة خدمات متميزة تشمل 
عدة اختصاصات.

We specialize in providing comprehensive services in various fields, including several 
distinct disciplines, 

OUR SERVICES خدماتنا



مختصين في تصميم، تصنيع، توريد وتركيب 
منتجات من الحديد بمختلف الأشكال والأحجام

We excel in designing, manufacturing, 
supplying, and installing iron products 
of various shapes and sizes

IRON الحديد















هيكل  على  تُثبت  خارجية  طبقة  عن  عبارة  هو  الكلادينج 
المبنى لتغطية السطح الخارجي. تستخدم الكلادينج أغراض 
من  المبنى  حماية  الجمالي،  المظهر  تحسين  مثل  عديدة 
التآكل والتأثيرات الجوية، وتوفير عزل حراري وصوتي. تأتي 
الكلادينج  بأنواع مختلفة  ويستخدم للواجهات والابواب تُثبت 
هذه الطبقات الخارجية بشكل محكم لتوفير مظهر جمالي 

ووظيفي معاً.

The cladding is an outer layer installed on a 
building's structure to cover the exterior surface. It 
serves various purposes such as enhancing 
aesthetic appearance, protecting the building from 
corrosion and weather impact, and providing 
thermal and sound insulation. Cladding comes in 
different types and is used for facades and doors. 
These outer layers are securely installed to provide 
both aesthetic appeal and functionality.

CLADDING الكلادينج
والفولونيك









للخشب  مثالي  بديل  بأنها  المركب  الخشب  منتجات  تميز 
خاصة  بتقنية  إنشاؤها  يتم  مادة  عن  عبارة  فهو  الطبيعي 
والالياف  الطبيعي   الخشب  بقايا  مزج  على  تعتمد 
على  للحصول  بعضها  مع  بقوة  تتجانس  التي  البلاستيكية 
خواص  بين  تجمع  التي  الجديد  للمنتج  المشتركة  المزايا 
البلاستيك و مظهر الخشب وأهم ما يميز هذه الخامة انها 
تعتمد على مادة البوليمر وهو ينطفئ ذاتيا بحيث لا يساعد 

على الاشتعال
فهو  المركب  الخشب  منتجات  في  مميزات  عدة  تتجمع 
الخشب  إحساس  و  مظهر  وله  ومستدام  الوزن  خفيف 

وصديق للبيئة سهل التركيب والصيانه 

يمكن إستخدام الخشب المركب في التطبيقات الداخلية و 
الخارجية للمباني السكنية

أشكال  عدة  في  تتوفر  والتعليمية  الصحية  و  والتجارية 
العصرية  التصاميم  جميع  لتلائم  الوان  و  ومقاسات 
و  والمظلات  والابواب  الارضيات  و  المعمارية  كالواجهات 

غيرها 

WPC ( بديل الخشب )

صديـــق للبيئــــــة

مقـــاوم للمــــاء

ضـــد الاشتعـــال

مقاوم للحشرات

سهل الصيانة والتركيب



WPC 
Composite wood products stand out as a perfect 
alternative to natural wood. They're created through a 
special technique that involves blending residues of 
natural wood with plastic fibers. These materials 
harmoniously combine to obtain the shared advantages 
of the new product, merging the properties of plastic 
with the appearance of wood. What distinguishes this 
material most is its reliance on polymer, which 
self-extinguishes, hence preventing ignition.
Several features converge in composite wood 
products. They are lightweight, sustainable, possess 
the look and feel of wood, environmentally friendly, easy 
to install, and maintain.

Composite wood finds its use in both indoor and 
outdoor applications for residential, commercial, 
healthcare, educational buildings, among others. 
Available in various shapes, sizes, and colors, it caters to 
all modern designs such as architectural facades, 
flooring, doors, shades, and more.

Environment
Friendly

Water
Resistant

Against
Flammability

Insect
Resistant

Easy to maintain
and install







 CEILING الاسقف

 Modern architectural designs often incorporate a touch of wood in
 ceilings, making it imperative for materials to offer a wide array of options to
 suit various preferences. Mada Al-Amaken possesses architectural features
 that align with essential construction services such as lighting, ventilation
 openings, and sprinklers. Notably, Mada Al-Amaken ceiling systems are
 lightweight, easy to install, aid in sound reduction, and are non-flammable.
 Moreover, they provide the natural look and feel of wood. Mada Al-Amaken
.offers innovative options and designs that cater to your needs

تمتلك  لذا  الأسقف  لمسة خشبية في  العصرية من وجود  المعمارية  التصاميم  تخلو  لا 
مدى الاماكن ما يكفي من الخيارات لتناسب جميع الأذواق توفر مدى الاماكن مميزات 
معمارية تتناسب مع خدمات البناء الأساسية مثل الإضاءة و فتحات التهوية و الرشاشات 
كما تتميز أنظمة مدى الاماكن للأسقف بأنها خفيفة الوزن و سهلة التركيب و تساعد في 
إحساس و مظهر  فإنها تعطي  للإشتعال عدا عن ذلك  قابلة  غير  و  الصوت  إنتقال  تقليل 

الخشب الطبيعي لدى مدى الاماكن خيارات و تصاميم مبتكرة تلبي احتياجك

 CEILING الاسقف

 Modern architectural designs often incorporate a touch of wood in
 ceilings, making it imperative for materials to offer a wide array of options to
 suit various preferences. Mada Al-Amaken possesses architectural features
 that align with essential construction services such as lighting, ventilation
 openings, and sprinklers. Notably, Mada Al-Amaken ceiling systems are
 lightweight, easy to install, aid in sound reduction, and are non-flammable.
 Moreover, they provide the natural look and feel of wood. Mada Al-Amaken
.offers innovative options and designs that cater to your needs

تمتلك  لذا  الأسقف  لمسة خشبية في  العصرية من وجود  المعمارية  التصاميم  تخلو  لا 
مدى الاماكن ما يكفي من الخيارات لتناسب جميع الأذواق توفر مدى الاماكن مميزات 
معمارية تتناسب مع خدمات البناء الأساسية مثل الإضاءة و فتحات التهوية و الرشاشات 
كما تتميز أنظمة مدى الاماكن للأسقف بأنها خفيفة الوزن و سهلة التركيب و تساعد في 
إحساس و مظهر  فإنها تعطي  للإشتعال عدا عن ذلك  قابلة  غير  و  الصوت  إنتقال  تقليل 

الخشب الطبيعي لدى مدى الاماكن خيارات و تصاميم مبتكرة تلبي احتياجك







 LOUVERS السواتر
إن معظم تصاميم الواجهات الحديثة لا تكاد تخلو من إضافة السواتر كحل مثالي و مبتكر متعدد الوظائف توفر 
إحساس  و  المعمارية مع شكل  الواجهات  لتصميمات  الاستخدام  و متعدد  مرنا  بديلا  الأماكن   أنظمة مدى 
الخشب الطبيعي الذي يضيف مظهرًا دافئا و طبيعاً  أنيقا تستخدم أنظمة السواتر من مدى الأماكن  لإنشاء 
بمقاومتها  تتميز  ، كما  نفسه  الوقت  الأمان في  و  الخصوصية  توفير  الطبيعية مع  الإضاءة  تحسين  و  الظل 
للعوامل الجوية الخارجية و لا تحتاج الى الصيانة المتكررة و هذا ما يجعلها البديل المثالي للخشب الطبيعي لدى 

مدى الأماكن  العديد من الخيارات و الحلول التي تناسب متطلبات مشروعك 

 Most contemporary facade designs almost always include the addition of screens as an ideal"
 and innovative multifunctional solution. Mada Al-Amaken systems offer a flexible, versatile
 alternative for architectural facade designs, providing the natural look and feel of wood that
 adds a warm and elegant appearance. Mada Al-Amaken screen systems are used to create
 shade, enhance natural lighting, while ensuring privacy and security simultaneously. They are
 characterized by their resistance to external weather conditions and do not require frequent
 maintenance, making them the perfect substitute for natural wood. Mada Al-Amaken
".provides numerous options and solutions that cater to the requirements of your project





 DECKING الارضيات
أن تكون الطبيعة مصدر الهامك لتبديل الإحساس بأي مكان في منزلك فهذا في غاية الجمال تقدم مدى 
الاماكن أرضيات الخشب المركب التي ستكون الخيار المثالي لذلك تبدو أرضيات الخشب المركب و كأنها خشب  
المتانة و قدرته على تحمل  و  بالقوة  يتميز  الطبيعي  حيث  بالخشب  أداء فائقا مقارنة  لكنه يقدم  طبيعي و 
الأجواء الخارجية و مقاومته للصدمات و الخدش كما أنه مرن و سهل التنظيف و الصيانة . لذا سيكون خيارك 
المثالي لأرضيات الحدائق و حول المسابح و إكساء أحواض الزرع تتيح مدى الاامكن تشكيلة مميزة و عصرية  

لتناسب اختيارك و تصميمك .

 Letting nature inspire the ambiance in any corner of your home holds exquisite beauty. Mada
 Al-Amaken presents composite wood flooring as the perfect choice for this purpose. This
 flooring resembles natural wood but offers exceptional performance compared to real wood.
 It boasts strength, durability, and the ability to withstand outdoor conditions, resisting
.impacts and scratches. It's flexible, easy to clean, and maintain
 Therefore, it's the ideal choice for garden flooring, around pools, and landscaping. Mada
 Al-Amaken provides a distinctive and modern range of options to match your preferences
.and designs







FANCE الأسوار
أحط نفسك بسياج جميل بقدر ما هو عملي تشعر فيه بالأمان و الخصوصية يبقيك في ملاذ منعزل و هادئ في 
الهواء الطلق تعتبر أنظمة الأسوار من مدى الأماكن من الأنظمة المتميزة عن أنظمة الأسوار التقليدية فهي 
فريده في تصميماتها المتنوعة التي تجعلها تلائم حديقة منزلك أو حتى كحواجز على الحوائط و المسابح رغم 
نظامها البسيط وسهولة التركيب فهي تتمتع بالقوة و الثبات في الرياح  الشديدة و مقاومة العوامل الجوية 
ألوان تضيف الجمال و الخصوصية في أي  الخارجية مما يجعلها خيارك الأمثل وفر مدى الأماكن  تصاميم و 

مكان تحتاجه

 Surrounding yourself with a beautiful fence that's as practical as it is comforting, providing"
 both security and privacy, creates a secluded and serene outdoor haven. Mada Al-Amaken
 fencing systems stand out among traditional fences. They boast diverse designs that fit
 seamlessly into your home garden or serve as barriers on walls and around pools. Despite
 their simple installation and ease, they offer strength, stability even in strong winds, and
 resilience against external weather conditions, making them your optimal choice. Mada
 Al-Amaken offers designs and colors that add beauty and privacy to any space you
 need."Therefore, it's the ideal choice for garden flooring, around pools, and landscaping.
 Mada Al-Amaken provides a distinctive and modern range of options to match your
.preferences and designs





على  خشبية  لمسة  إضفاء  هو  الحديثة  المعمارية  تصاميمهم  في  المحترفين  المهندسين  يميز  ما  أكثر  إن 
واجهات المباني الخارجية إن أنظمة الواجهات من مدى الأماكن هو نظام تكسيه خشبي معماري يعزز مظهر 
على  لتطبيقها  مثالي  و  مبتكر  حل  الاماكن  مدى  من  الواجهات  أنظمة  تعتبر  داخلية  او  خارجية  واجهات  أي 
المباني السكنية و التجارية فهي خفيفة الوزن و متينة بما يكفي لمقاومتها للعوامل الجوية الخارجية و سهلة 
مدى  توفر  مثالي  بديل  يجعله  مما  الطبيعي  الخشب  بمظهر  تتمتع  و  التأكل  و  للتعفن  قابلة  غير  و  الصيانة 

الأماكن  تشكيلة متنوعة من الأشكال و الألوان التي تنسجم مع تصميمك.

 Professional architects stand out in their modern architectural designs by incorporating a"
 wooden touch to exterior building facades. Mass Timber Facade Systems are an architectural
 cladding system that enhances the appearance of any exterior or interior facade. These
 systems offer an innovative and ideal solution for application in residential and commercial
 buildings. They are lightweight, durable enough to withstand external weather elements,
 easy to maintain, resistant to rotting and decay, and boast a natural wood appearance, making
 them a perfect alternative. Mass Timber Facade Systems provide a diverse range of shapes
".and colors that complement your design

 WALL CLADDING الواجهات





إن الجلوس تحت أشعة الشمس مباشرة أمر مزعج . لكن لدى مدى الأماكن  الحل الأمثل فهي توفر أنظمة 
المظلات و العرائش التي تمنحك الاستمتاع بالشمس دون الجلوس تحت أشعتها المباشرة تعمل أنظمة التظليل 
المصممة هندسيا لدى مدى الاماكن على تحسين بيئة المبنى من خلال توفير الظل و الخصوصية إضافة إلى 
الطابع الخشبي الأنيق تتميز أنظمة المظلات من مدى الأماكن  بأنها ملائمة للأجواء الخارجية و لا تحتاج الى 
الصيانة الدورية تيح مدى الاماكن إمكانية تصميم المظلات و العرائش وفقا لمتطلباتك و تفضيلاتك الجمالية.

 Sitting directly under the sun's rays can be bothersome. However, Mada Al-Amaken has the"
 ideal solution. They provide canopy and pergola systems that allow you to enjoy the sunlight
 without sitting directly under its rays. These shading systems, engineered by Mada
 Al-Amaken, enhance the building environment by providing shade and privacy, in addition to
.an elegant wooden aesthetic

 Mada Al-Amaken canopy systems stand out for their suitability to outdoor environments and
 their low maintenance requirements. Mada Al-Amaken offers the possibility to design
".canopies and pergolas according to your requirements and aesthetic preferences

المظلات
 PERGOLA AND SHADS





نستخدم زجاج المطابق للمواصفات الكود السعودي 
والمعتمده من قبل شركة الكهرباء السعوديه 

"We use glass that meets the specifications of 
the Saudi Building Code and is approved by 
the Saudi Electricity Company."

Low-E     •Tented       •Clear•أنواع الزجاج :
•HD            •HD-Plus

الزجاج والالمنيوم
GLASS









إن  الكيميائية  وللمواد  للصدأ  ومقاومته  بقوته  تتميز 
مقاومة الستانلس ستيل العالية جعلت منه مادة مثالية 

ومناسبة للاستخدامات. 

It is characterized by its strength and resistance 
to rust and chemicals. The high resistance of 
stainless steel has made it an ideal material 
suitable for its uses.

الستانلس ستيل
STAINLESS STEEL





OUR
WARRANTIES



الحديد ضد الصدا 3 سنوات.  •
الالمنيوم 3 سنوا ت.  •

ضمانات 20 سنة على الكلادينج.  •

• Iron: 3-year rust warranty.
• Aluminum: 3-year warranty.
• Cladding: 20-year warranty.

صيانة مجانية لمدة سنة.  •• one year of free maintenance.

WARRANTIES الضمانات

After-Sales Servicesخدمات ما بعد البيع 



OUR
CLIENTS



OUR CLIENTS ابرز عملائنا



0561414017جدة - حي النعيم - طريق الامير سلطان
madaـalamaken mada.metalsmada.alamaken@gmail.com


